
BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
ZENIaKO-DOBOJSKI KANTON 
OPCINA TESANJ 
OPCINSKO VIJECE 

Broj: 01-05-4-701-4/18 
Datum: 20.04.2018. godine 

ZAPISNIK 
SA 18. (tematske) SJEDNICE  OPCINSKOG VIJECA TEANJ, ODIRIANE 

DANA 13.04.2018. GODINE (petak), S POC'ETKOM U 14,00 SATI, 
U SALI OPCINSKOG VIJECA TEANJ 

Sjednici prisustvovalo 25 vijeenika. 

Gosti: 

Predstavnici Inicijativnog odbora demobilisanih veterana OG 7 Jug: Dubravac Hamdija, Hamza Krkalie, 
Edin Barjaktarevie i Amir Ahmetagie. 

Predstavnici Organizacije ratnih vojnih invalida Teganj: Muharem Sejdie, Jusuf Rakman i Enes KruSko. 

Predstavnici Upravnog odbora Organizacije porodica gehida i poginulih boraca Teganj: Nura Mehie i 
Velida Ibrahimovie. 

Predstavnici Udruienja dobitnika najveeih ratnih priznanja „7 jug" Teganj: Esmir Subagie i Hasan 
HandZie. 

Predstavnici Jedinstvene organizacije boraca, unija veterana Teganj: Adem MahalbaSie i Izudin Han&ie. 

Sjednici prisustvovali: Opeinski natelnik Huskie Suad i pomoenik Natelnika za boratko-invalidsku zagtitu 
OmerbaSie Sabahudin. 

SREDSTVA JAVNOG INFORMISANJA: Predstavnici TV "Smart" Te§anj. 

Elektronsko glasanje, vremensko praeenje diskusija i zapisnik vodi Sajda Klepie. 
Sjednicom predsjedava predsjedavajuei Vijeea g-din Senad N. Suba§ie. 
Nakon prijave vijeenika, Predsjedavajuei Vijeea je konstatovao da danaSnjoj sjednici Vijeea prisustvuje 25 
vijeenika, time su se stekli uslovi za punovaIno odlutivanje, otvorio 18. (tematsku) sjednicu Vijeea i 
proglasio je javnom, to u ime Vijeea i u svoje Hello ime pozdravio prisutne goste i predstavnike medija. 
U svom uvodnom izlaganju napomenuo je da ee se zbog trenutne situacije, iako nisu ispunjeni Poslovnieki 
uslovi, ova sjednica odr'Zati, ali da u buduee nepripremljene materijale predlagata neee stavljati u dnevni red. 
Zamolio je prisutne da poStuju red na sjednici i da imaju na umu dignitet Opeinskog vijeea Te§anj. 

Dnevni red  
Opeinsko vijeee je sa 24 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i I glasom "UZDRZAN" usvojilo 

sljedeei dnevni red: 

1. Informacija o ostvarivanju prava boratkih populacija putem SluThe za boratko-invalidsku zaStitu, 
2. Izj8njavanje Opdinskog vijeea Teganj o prijedlogu zakljutaka podnosioca inicijative za tematsku 

sjednicu. 

A: Trg Alije Izetbegoviea 
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Ad. 1 
U uvodnom dijelu prisutnima se obratio Opeinski naeelnik Huskie Suad i pomoenik Naeelnika 

Omerba§ie Sabahudin sa dodatnim obrazloknjem Informacije o ostvarivanju prava borkkih populacija putem 
SluThe za boraeko-invalidsku zaStitu. 

U raspravi kestvovali vijeenici: Kaser Vedran, Alic Hajrudin, Huskie Kasim, Alic Munevera, Jupie 
Mirano, Hrnjie Muris, Solo Fahir, Kurtie Amir, Edin Mahmutovie, Deljkie Nermin, HodZia Enes, Klepie 
Semsudin. 

Od gostiju prisutnima su se obratili: Zastupnik u Skup§tini ZDK HandZie Hasan i Predsjednik ORVI 
Sejdie Muharem. 

Pauza u radu Vijeea trajala je od 15,05 do 15,15 sati, te od 15,25 do 15,34 sati. 

Opeinsko vijeee je sa 24 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i glasova "UZDRZAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJU 'eAK 

Usvaja se Informacija o ostvarivanju prava boraeliih populacija putem Sluibe za boraCko-
invalidsku zagtitu. 

Ad.2 
Vijeenik Kaser Vedran je obrazlo2io prijedloge zakljueaka podnosioca inicijative za odr2avanje 

tematske sjednice (podnosioci inicijative su vijeenici: Kaser Vedran, Deljkie Nermin, PaSie Danijel, Pilav 
Elvir, HodZie Enes, Alie Munevera, Alia Hajrudin, Piro Amir, Hrnjie Muris, Solo Fahir, Mahmutovie Edin i 
Jupie Mirano). Vijeenik Kaser Vedran je u svom izlaganju naglasio da predlak devet zakljueaka koji su 
usaglaSeni na sastanku potpisnika Zahtjeva za ochlavanje sjednice Opeinskog vijeea i predstavnika 
demobilisanih boraca, te da su odustali od nekih zakljueaka koji su dostavljeni u materijalima za 18. 
(tematsku) sjednicu Opeinskog vijeea. 

U raspravi ueestvovali vijeenici: Alie Hajrudin, Huskie Kasim, Hrnjie Muris, Kurtie Amir, HasanbaSie 

Senad, Piro Amnir, Ja§ie Haris, SubaSie Senad, Alia Munevera, Solo Fahir, Opeinski naeelnik. 

Pauza u radu Vijeeatrajala je od 16,45 do 16,58 sati 

Od gostiju prisutnima su se obratili: predstavnik Inicijativnog odbora demobilisanih veterana OG 7 

Jug, Krkalie Hamza i predstavnik Jedinstvene organizacije boraca TeS'anj Izudin HandZie. 

U vrijeme pauza koja je trajala je od 18.00 do 18,30 sati, odrZan je sastanak Kolegija Vijeea na kom 

nisu usaglaSeni prijedlozi zakljueaka. 

Nakon toga, Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 12 glasova "UZDR2AN" 

nije prihvatilo prijedlog zakljueka vijeenika Kurtie Amira (u ime Kluba vijeenika SDA) koji glasi: „Opeinsko 

vijeee TeSanj podrZava zakljueke koje je usvojio Kolegij Opeinskog vijeea u decembru 2017.godine, kao 

odgovor na pristigle inicijative i dopise grupe demobilisanih boraca, i samim tim Opeinsko vijeee podrkva 

uspostavu registra branitelja BiH koji bi omogueavao profesionalno i transparentno dokazivanje ueegea u 

odbrani Bosne i Hercegovine. Shodno vakeim propisima opeina TeSanj nije nadleZna za uspostavu samostalnog 

i i izdvojenog borkkog registra, ali Ce ispoStovati sve obaveze zakonske u tom pogledu, ukljueujuei moguenost 

ili pravo na pristup informacijama, javni uvid i sl., dosljedno poStujuei va2ece propise." 
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Opeinsko vijeee je sa 22 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 3 glasa "UZDRiAN", na 

prijedlog vijeenika Kurtie Amira u ime Kluba vijeenika SDA, usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Opeinsko vijeee TeSanj podriava i zahtijeve transparentan i zakonit rad svih udruienja gradana 

(ukljueujuei i udruienja od posebnog interesa — tzv boraeka udruienja). Pri tome sva udruienja 
gradana imaju samostalnost i integritet u donogenju odluka, ali i punu odgovornost za utro;ak sredstava 
koja se izdvajaju iz Budieta opeine Teganj. 

Opeinsko vijeee ee na tragu prethodnog zakijuela analizirati Odluku o proglagavanju 
nevladinih organizacija od posebnog interesa, te po potrebi dati dodatne smjernice u finansiranju i 
izvjegtavanju utrogka namjenskih sredstava. 

Opeinsko vijeee je sa 13 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 12 glasova "UZDRiAN", na 
prijedlog vijeenika Kurtie Amira u ime Kluba vijeenika SDA, usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Opeinsko vijeee Teganj podriava da se na nivou Federacije BiH propisima uredi koja udruienja 
su reprezentativan predstavnik boraeke populacije, te da se time umanji iii ograniei broj udruienja koja 
predstavljaju boraeku populaciju. Opeina Te;anj je svoj stay izrazila kroz Odluku o progla;avanju 
nevladinih organizacija od posebnog interesa (2006.), te ee podriati ujedinjavanje boraekih 
organizacija, ukoliko do njega dode voljom elanstva iii odredenim propisima vigih nivoa. 

Opeinsko vijeee je sa 13 glasova "ZA", 8 glasova "PROTIV" i 4 glasa "UZDRiAN", na 
prijedlog vijeenika Jagie Harisa u ime Kluba vijeenika BPS SH, usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Pozivamo sve borce da ne dozvole da se njima manipulige i da ne podgrijavaju neslogu i svadu sa 
svojim saborcima koji su u udruienjima, te da se ukljuee u rad udruienja i da na taj naCin 
institucionalno i sa pravnim statusom i legitimitetom neposredno utie'u na eventualne nepravilnosti u 
njihovom radu, kao i da neposredno utieu na doradu Zakona koji tretiraju njihovu problematiku. 

Opeinsko vijeee je sa 13 glasova "ZA", 11 glasova "PROTIV" i 1 glasa "UZDRiAN", na 
prijedlog vijeenika Jagie Harisa u ime Kluba vijeenika BPS SH, usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Obzirom da Opeinsko vijeee nije nadleino za rjegavanje veeine predloienih zakljueaka, da 
politieki subjekti koji su inicijatori ove sjednice razvrstaju predloiene zahtjeve po nivoima vlasti, da 
pokrenu i njihovo rjegavanje. 

Opeinsko vijeee je sa 13 glasova "ZA", 11 glasova "PROTIV" i 1 glasa "UZDR.2' AN", na 
prijedlog vijeenika Kaser Vedrana u ime podnosioca inicijative za odriavanje sjednice, usvojilo sljedeei 

ZAKLJUCAK 

Opeinsko vijeee podrzava uspostavu i javno objavijivanje Registra branilaca Bill. 
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Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", 1 glasom "PROTIV" i 12 glasova "UZDRZAN" nije 
prihvatilo prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u line podnosioca inicijative za odr2avanje sjednice, 
koji glasi: „Opeina Te§anj ee, nakon objavljivanja Registra, omogueiti zainteresovanim avid u Registar u 
kancelarijama boraekih udruknja, opeini Te§anj i u kancelarijama MZ." 

Opeinsko vijeee sa 11 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 14 glasova "UZDRZAN" nije 
prihvatilo prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u line podnosioca inicijative za odCZavanje sjednice, 
koji glasi: ,Opeina TeSanj ee uspostaviti Registar korisnika boraekih prava po svim osnovama sa svih nivoa 
vlasti, od zavr§etka rata, koji ee biti dostupan javnosti." 

Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 13 glasova "UZDRZAN" nije 
prihvatilo prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u line podnosioca inicijative za odilavanje sjednice, 
koji glasi: „Opeinsko vijeee Te§anj daje punu podr§ku Inicijativi o uspostavljanju Boraekog dodatka za sve 
branioce B iH." 

Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 13 glasova "UZDRZAN" nije 
prihvatilo prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u ime podnosioca inicijative za odr2avanje sjednice, 
koji glasi: „Sugeri§emo da u narednih 60 dana Koordinacija boraekih udruknja na prostoru Opeine TeSanj 
poku§a naei naein za objedinjavanje svih boraakih udruknja u jedno udruknje." 

Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 13 glasova "UZDRZAN" nije 
prihvatilo prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u ime podnosioca inicijative za odr2avanje sjednice, 
koji glasi: „Da se pristupi izradi Opeinske odluke o socijalnoj zastiti kojom ee se regulisati sva socijalna 
davanja ukljueujuei i boraoka. Rok za izradu 60 dana." 

0 prijedlogu zakljueka vijeenika Kaser Vedrana u ime podnosioca inicijative za sjednicu koji glasi: 
„Zaduhije se Komisija za izbor i imenovanja da pripremi prijedlog Odluke Komisije za izradu Opeinske 
odluke o socijalnoj za§tit za narednu sjednicu Opeinskog yijeea.", nije bilo izja§njavanja. 

Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", 10 glasova "PROTIV" i 3 glasa "UZDRZAN" nije prihvatilo 
prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u ime podnosioca inicijative za odrkvanje sjednice, koji glasi: 
„Nalak se struenim sluThama Opeine Te§anj i Boraekim udruknjima da sagledaju zakonske moguenosti 
objedinjavanja boraekih udruknja, nakon eega ee Opeinsko vijeee TeSanj uputiti Inicijativu vi§im nivoima o 
objedinjavanju boraekih udruknja." 

Opeinsko vijeee sa 12 glasova "ZA", 2 glasa "PROTIV" i 11 glasova "UZDRZAN" nije prihvatilo 
prijedlog zakljueka vijeenika Kaser Vedrana, u line podnosioca inicijative za odravanje sjednice, koji glasi: 
„Nalak se svim korisnicima parking prostora, koji koriste javne povrSine da obavezno imaju odrdeni broj 
oznaseenih parking mjesta za RVI." 

Nakon toga, predsjedavajuei Vijeea se svima zahvalio na prisustvovanju dana§njoj sjednici i zakljueio 

rad osamnaeste (tematske) sjednice Opeinskog vijeea TeSanj u 	sad.-- 

ZAPISNIAR: 

Sajc laepie 	 j, 
PREDSJEDAVAJUCI IJECA 

Sexiad N. 	ba 	pl.oec. 
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